
 

Protokół Nr 48/2023 

 

z obrad XLVIII Zwyczajnej Sesji Rady Gminy Gręboszów, która odbyła się w dniu 

27 marca 2023 r. w świetlicy Gminnego Centrum Kultury i Czytelnictwa w Gręboszowie. 

Obrady rozpoczęto 27 marca 2023 r. o godz. 1300. 

Obrady sesji były transmitowane i utrwalono nagranie z obrad. 

Link do nagrania: https://bip.malopolska.pl/uggreboszow,a,2260242,relacja-z-xlviii-sesji-

rady-gminy-greboszow-dnia-27032023-r.html 

Wszystkie wypowiedzi zostały zarejestrowane na powyższym nagraniu. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 radnych. (nieobecny Stanisław Misiaszek) 

1. Katarzyna Czupryna 

2. Edyta Dąbroś 

3. Stanisław Dubiel 

4. Franciszek Dymon 

5. Krzysztof Dymon 

6. Jan Gaweł 

7. Sylwester Gaweł 

8. Krzysztof Kosoń 

9. Stanisław Koziara 

10. Tomasz Koziara 

11. Marek Mosio 

12. Piotr Polanowski 

13. Eugeniusz Wójtowicz 

14. Wiesław Wytrwał 

Krzysztof Gil - Wójt Gminy 

Zdzisław Kogut - Zastępca Wójta i Sekretarz Gminy, 

Bożena Deshko - Skarbnik Gminy. 

Sołtysi, kierownicy jednostek organizacyjnych i kierownicy referatów Urzędu Gminy, 

zaproszeni goście - listy obecności dołączone są do protokołu /stanowią załączniki Nr 1, 2 

i 3/. 

 

 

https://bip.malopolska.pl/uggreboszow,a,2260242,relacja-z-xlviii-sesji-rady-gminy-greboszow-dnia-27032023-r.html
https://bip.malopolska.pl/uggreboszow,a,2260242,relacja-z-xlviii-sesji-rady-gminy-greboszow-dnia-27032023-r.html


Ad.1. 

Przewodniczący Rady Gminy Marek Mosio otworzył XLVIII Zwyczajną Sesję Rady 

Gminy Gręboszów VIII kadencji (2018-2024). Powitał zgromadzonych na sesji wysoką 

Radę, Wójta Gminy, Wiesława Krajewskiego – Posła na Sejm RP, Marcina Szentalera – 

Dyrektora Zarządu Drogowego w Dąbrowie Tarnowskiej, Zastępcę Wójta Gminy, 

Skarbnika Gminy, Sołtysów, kierowników jednostek organizacyjnych gminy oraz 

kierowników referatów i pracowników Urzędu Gminy. Poinformował, że sesja jest 

transmitowana online, powitał Internautów. Następnie odczytał klauzulę RODO. Na 

podstawie sprawdzenia obecności za pomocą urządzeń do głosowania imiennego stwierdził, 

że w obradach bierze udział 14 radnych. Ustawowy skład rady to 15 radnych. Jest wymagane 

quorum do podejmowania prawomocnych uchwał i wniosków. 

Ad.2. 

Prowadzący obrady zapytał czy są uwagi do porządku obrad, który radni otrzymali wraz 

z zawiadomieniem na Sesję? W związku z brakiem uwag porządek obrad został przyjęty 

i przedstawiał się następująco: 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie ich prawomocności. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z XLV Zwyczajnej Sesji Rady Gminy odbytej w dniu  

28 grudnia 2022 r., XLVI Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy odbytej w dniu 

23  stycznia 2023 r. i XLVII Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy odbytej w dniu 

10  marca 2023 r. 

4. Sprawozdanie z międzysesyjnej działalności Wójta Gminy Gręboszów. 

5. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

6. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach: 

a) przyjęcia Strategii Gminy Gręboszów na lata 2022-2030, 

b) zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Gręboszów na 2023 rok, 

c) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gręboszów na lata 2023 – 

2028, 

d) dopuszczenia zapłaty instrumentem płatniczym podatków, opłat lokalnych oraz 

niepodatkowych należności budżetowych o charakterze publicznoprawnym 

stanowiących dochody budżetu Gminy Gręboszów, 

e) nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy Gręboszów środków 

finansowych stanowiących fundusz sołecki w 2024 roku, 



f) ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu 

rodzicom kosztów przewozu niepełnosprawnych dzieci, młodzieży, uczniów oraz 

rodziców, 

g) Wieloletniego Programu Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem Gminy 

Gręboszów na lata 2023 - 2027, 

h) wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na działkę rolną mienia 

komunalnego Gminy Gręboszów, 

i) wyrażenia zgody na sprzedaż działki stanowiącej własność Gminy Gręboszów, 

położonej w obrębie 0013 - Zapasternicze oznaczonej w ewidencji gruntów jako 

działka nr 113, 

j) wyrażenia zgody na nabycie od osoby fizycznej nieruchomości położonej 

w miejscowości Zapasternicze na rzecz Gminy Gręboszów, 

k) zmiany załącznika do uchwały nr VIII/70/2015 Rady Gminy Gręboszów z dnia 

30 grudnia 2015 r. w sprawie określenia szczegółowych zasad przyznawania 

i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze 

z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 

zwolnienia od opłat, jak również tryb ich pobierania.  

7. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny w Gminie Gręboszów 

za 2022 r. oraz potrzeby związane z realizacją zadań. 

8. Sprawozdanie z realizacji „Rocznego programu współpracy Gminy Gręboszów 

z  organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na 2022 rok”. 

9. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

10. Sprawy bieżące, dyskusja, wolne wnioski. 

11. Zakończenie obrad. 

Ad.3. 

Prowadzący obrady zapytał czy są uwagi do protokołu z XLV Zwyczajnej Sesji Rady Gminy 

odbytej w dniu 28 grudnia 2022 r.? Uwag nie zgłoszono. Protokół został przyjęty. Po czym 

zapytał czy są uwagi do protokołu z XLVI Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy odbytej w dniu 

23 stycznia 2023 r. Uwag nie zgłoszono. Protokół został przyjęty. Następnie zapytał czy są 

uwagi do protokołu z XLVII Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy odbytej w dniu 10 marca 

2023 r. Uwag nie zgłoszono. Protokół został przyjęty. 

 



Ad.4. 

Krzysztof Gil – Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie z międzysesyjnej działalności Wójta. 

Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 4 do niniejszego protokołu. 

Ad.5. 

Przed przystąpieniem do zgłaszania interpelacji, zapytań i wniosków radnych prowadzący 

obrady oddał głos Marcinowi Szentalerowi – dyrektorowi Zarządu Drogowego 

w Dąbrowie Tarnowskiej, który przedstawił zrealizowane inwestycje na terenie gminy 

Gręboszów od momentu powołania go na stanowisko dyrektora czyli od listopada 2020 r. 

oraz planowane inwestycje w bieżącym roku budżetowym. 

Następnie radni składali zapytania i wnioski dotyczące zadań realizowanych przez powiat 

na terenie naszej gminy, i tak: 

Katarzyna Czupryna – po raz kolejny wnioskowała o wykonanie nawierzchni na drodze 

powiatowej łączącej miejscowość Okręg i Ujście Jezuickie. Droga na tym odcinku jest 

popękana. 

Marcin Szentaler wyjaśnił, że droga ta ucieka na bok, gdyż ma za wąski nasyp a jest ruch 

coraz cięższych samochodów i ta część drogi pęka i obsuwa się. Na drodze tej są dwa takie 

miejsca. Jedno właśnie na odcinku Okręg – Ujście Jezuickie a drugie w Bieniaszowicach. 

Mówił, że znają wszystkie drogi i starają się zrobić jak najwięcej, ale nie zawsze się to udaje. 

Remont wnioskowanej drogi uzależniony jest od posiadanych sił i środków.  

Krzysztof Dymon – w imieniu własnym, Pani sołtys Bożeny Bułat oraz wszystkich 

mieszkańców Woli Żelichowskiej dziękował dyrektorowi oraz radnemu powiatowemu 

Sebastianowi Kądzielawa za wykonanie tablic kierujących tzw. sierżantów na drodze 

w  Woli Żelichowskiej w kierunku Gręboszowa. 

Jan Gaweł – mówił, że w ciągu drogi Wola Gręboszowska – Kozłów przebudowywany 

będzie most. Sugerował, aby przy okazji tego remontu zamontować tam zastawkę, by 

spiętrzała wodę, która w czasie suszy mogłaby być wykorzystana.  

Tomasz Koziara – wnioskował o wybudowanie chodnika od nowo powstałego budynku 

sklepu Dino w kierunku Ujścia Jezuickiego. Nie ma tam poboczy, droga jest wąska i ma 

ostre zakręty. 

Franciszek Dymon – zgłosił wniosek mieszkańców Kars, aby zamontować lustro przy 

wyjeździe z uliczki w Karsach na drogę powiatową. Jest tam bardzo niebezpiecznie. 

Samochodem szybciej można wyjechać. Gorzej jest przy wyjeździe ze sprzętem rolniczym. 

Po oddaniu mostu zwiększył się tam ruch w kierunku Borusowej.  

Marcin Szentaler – odpowiedział na zgłoszone wnioski: 



- przepustu w Hubenicach nie udało się wpisać do przetargu na remont drogi z tego względu, 

że czas od otrzymania promesy do momentu przetargu nieuchronnie się zbliżał a do tej pory 

nie ma pozwolenia na jego budowę. W związku z tym będziemy go próbować wybudować 

ze środków własnych, gdyż jest to zapisane w budżecie lub jeżeli pojawią się środki 

zewnętrzne to z tych środków. Zobaczymy jaka będzie cena po przetargu. Na razie przepust 

ten jest wyłączony z odcinka remontowanego. W przypadku jeśli by szybko udało się 

uzyskać pozwolenie na budowę to jest szansa, aby połączyć te dwie inwestycje. Wtedy 

w tym samym czasie zostanie wykonana droga i przepust. Jeśli chodzi o zastawkę to Zarząd 

Drogowy zarządza drogami a obsługa zastawki to już jest regulacja jakiś stosunków 

wodnych, wykonania instrukcji gospodarowania wodą. Z tym tematem trzeba zwrócić się 

do Wód Polskich, bo oni zarządzają tymi rzeczami. 

- Jeżeli chodzi o chodnik w kierunku Ujścia Jezuickiego to najpierw należy sprawdzić czy 

posiadamy teren żeby taki chodnik zmieścić, przy jednoczesnym poszerzeniu drogi. Chcąc 

wybudować chodnik trzeba dostosować jej szerokość, tak żeby spełniała wymogi przy 

chodniku. Jeżeli Rada Powiatu i Zarząd Powiatu uznają tą inwestycję za zasadną i zlecą jej 

wykonanie zostanie to zrealizowane. 

- Jeżeli zaś chodzi o lustro w miejscowości Karsy, to należy zrobić wizję lokalną w terenie, 

aby stwierdzić zasadność montowania tego lustra. 

Następnie głos zabrał obecny na Sesji Wiesław Krajewski – Poseł na Sejm RP, który 

dziękował, że regularnie otrzymuje zaproszenia na sesje. Do udziału w dzisiejszych 

obradach zachęciło go podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy 

Gręboszów. Wymienił ostatnio zrealizowane inwestycje na terenie powiatu, na które udało 

się pozyskać fundusze ze środków rządowych polskiego ładu oraz rządowego Programu 

Inwestycji Lokalnych oraz wysokość środków skierowanych do gmin powiatu z Rządowego 

Programu Rozbudowy Dróg Lokalnych. Dziękował za zorganizowanie sprawnej sprzedaży 

węgla na terenie gminy. Na zakończenie swojej wypowiedzi z okazji nadchodzących Świąt 

Wielkanocnych złożył życzenia wszystkim obecnym na sali i ich rodzinom. Życzył 

wszystkiego dobrego w służbie publicznej. 

Jan Gaweł – przyłączył się do podziękowanie za dobre zorganizowanie sprzedaży węgla, tak 

Panu Posłowi, rządowi, ustawodawcy oraz Wójtowi. Wszystko odbyło się w sposób 

sprawny, bez kolejek. 

Stwierdził, że musi powiedzieć kilka przykrych słów do ustawodawcy w związku z obecną 

sytuacją dotyczącą zboża. To co się obecnie dzieje przerosło rządzących. Cena zboża została 

ubita. My jesteśmy gminą rolniczą i każdy wie jak ta sytuacja obecnie wygląda. 



W przestrzeni publicznej są różne tłumaczenia w tym temacie, że to niby Bruksela jest 

winna, w co nie bardzo daje wiarę. 

Wiesław Wytrwał powiedział, że dołącza się do sprawy którą poruszył Jan Gaweł. Kiedyś 

była taka sytuacja, że nie wolno było kontrolować cystern, które wjeżdżały do nas 

z paliwem. Teraz jest podobna sytuacja ze zbożem, które też ma być plombowane a nadal 

wjeżdża do Polski. Można go kupić i handlować, co z każdą chwilą pogarsza sytuację 

polskich rolników. W związku z tym pytał co parlament czy rząd zamierzają z tym zrobić?  

Wiesław Krajewski odpowiedział, że nie jest w stanie nic na ten temat powiedzieć. Po 

świętach do poszczególnych powiatów mają przyjechać przedstawiciele rządu i będą 

rozmawiać w tym temacie. Przekaże te informacje, gdyż zaraz po świętach ma być 

posiedzenie Sejmu.  

Krzysztof Gil - Wójt Gminy mówił, że korzystając z obecności Pana Posła chciał na forum 

publicznym podziękować Panu Posłowi i wszystkim parlamentarzystom, którzy działają na 

rzecz naszej lokalnej społeczności. Ta wspólna zgodna polityka regionalna i gminna 

przynosi rekordowe efekty jeśli chodzi o pozyskiwane środki, których jest bardzo dużo. Pod 

tym względem bijemy na głowę cały powiat i większość gmin w regionie. Jesteśmy bardzo 

dumni, że czas kadencji nie jest czasem zmarnowanym. 

Po czym radni składali interpelacje, zapytania i wnioski dotyczące spraw gminy, i tak: 

Jan Gaweł powiedział, że na zebraniu sprawozdawczym OSP Hubenice druh Prezes OSP 

poinformował, że został sporządzony kosztorys remontu budynku w Hubenicach. 

W związku z tym pytał czy jest coś dalej w tej materii robione? Mówił też, że Prezydent 

podpisał nowelizację Kodeksu Wyborczego, która dotyczy m.in. zwiększenia liczby lokali 

wyborczych. Pytał czy na terenie naszej gminy będą korekty jeśli chodzi o lokale wyborcze? 

Czy powstaną nowe takie lokale? Pytał też czy w ramach Rządowego Program Ochrony 

Zabytków nie można wykonać remontu budynku Świętej Anny? Budynek ten znajduje się 

w centrum i swoim wyglądem nie przynosi nam chluby. 

Ad.6. 

a. Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie przyjęcia Strategii 

Gminy Gręboszów na lata 2022-2030 a Zdzisław Kogut – Zastępca Wójta przedstawił  

uzasadnienie do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji Stałych Rady Gminy w sprawie 

projektu uchwały: Komisja Rewizyjna: opinia pozytywna, Komisja Spraw Rolnictwa. 

Rozwoju Gospodarczego, Finansów i Ochrony Środowiska: opinia pozytywna. Komisja 

Spraw Publicznych, Komunalnych, Oświaty i Pomocy Społecznej: opinia pozytywna. 



Prowadzący obrady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. Nikt z radnych nie 

wyraził chęci zabrania głosu w dyskusji. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. Głosowało 14 radnych, 

13 radnych było za 1 radny wstrzymał się od głosu Imienny wykaz głosowania dotyczący 

przyjęcia uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. Uchwała Nr 

XLVIII/384/2023 w sprawie przyjęcia Strategii Gminy Gręboszów na lata 2022-2030 

została podjęta. (Uchwała stanowi załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu). 

b. Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały 

Budżetowej Gminy Gręboszów na 2023 rok a Bożena Deshko – Skarbnik Gminy 

przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji Stałych Rady Gminy w sprawie 

projektu uchwały: 

Komisja Rewizyjna: opinia pozytywna, Komisja Spraw Rolnictwa. Rozwoju 

Gospodarczego, Finansów i Ochrony Środowiska: opinia pozytywna, Komisja Spraw 

Publicznych, Komunalnych, Oświaty i Pomocy Społecznej: opinia pozytywna. 

Prowadzący obrady otworzył dyskusję. Nie podjęto dyskusji w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. Głosowało 14 radnych, 

14 radnych było za. Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. Uchwała Nr XLVIII/385/2023 w sprawie zmiany 

Uchwały Budżetowej Gminy Gręboszów na 2023 rok została podjęta. (Uchwała stanowi 

załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu). 

c. Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Gręboszów na lata 2023 – 2028 a Bożena Deshko – 

Skarbnik Gminy przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji Stałych Rady Gminy w sprawie 

projektu uchwały: 

Komisja Rewizyjna: opinia pozytywna, Komisja Spraw Rolnictwa. Rozwoju 

Gospodarczego, Finansów i Ochrony Środowiska: opinia pozytywna, Komisja Spraw 

Publicznych, Komunalnych, Oświaty i Pomocy Społecznej: opinia pozytywna. 

Prowadzący obrady otworzył dyskusję. Nie podjęto dyskusji w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. Głosowało 13 radnych, 

13 radnych było za (Tomasz Koziara nieobecny podczas głosowania). Imienny wykaz 

głosowania dotyczący przyjęcia uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr XLVIII/386/2023 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 



Gminy Gręboszów na lata 2023 – 2028 została podjęta. (Uchwała stanowi załącznik Nr 

7 do niniejszego protokołu). 

d. Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie dopuszczenia 

zapłaty instrumentem płatniczym podatków, opłat lokalnych oraz niepodatkowych 

należności budżetowych o charakterze publicznoprawnym stanowiących dochody 

budżetu Gminy Gręboszów a Bożena Deshko – Skarbnik Gminy przedstawiła 

uzasadnienie do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji Stałych Rady Gminy w sprawie 

projektu uchwały: 

Komisja Rewizyjna: opinia pozytywna, Komisja Spraw Rolnictwa. Rozwoju 

Gospodarczego, Finansów i Ochrony Środowiska: opinia pozytywna, Komisja Spraw 

Publicznych, Komunalnych, Oświaty i Pomocy Społecznej: opinia pozytywna. 

Prowadzący obrady otworzył dyskusję. Nie podjęto dyskusji w sprawie projektu uchwały. 

Po czym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. Głosowało 13 

radnych, 13 radnych było za (Tomasz Koziara nieobecny podczas głosowania). Imienny 

wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. Uchwała Nr XLVIII/387/2023 w sprawie dopuszczenia zapłaty 

instrumentem płatniczym podatków, opłat lokalnych oraz niepodatkowych należności 

budżetowych o charakterze publicznoprawnym stanowiących dochody budżetu Gminy 

Gręboszów została podjęta. 

(Uchwała stanowi załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu). 

e. Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie nie wyrażenia 

zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy Gręboszów środków finansowych 

stanowiących fundusz sołecki w 2024 roku a Bożena Deshko – Skarbnik Gminy 

przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji Stałych Rady Gminy w sprawie 

projektu uchwały: 

Komisja Rewizyjna: opinia pozytywna, Komisja Spraw Rolnictwa. Rozwoju 

Gospodarczego, Finansów i Ochrony Środowiska: opinia pozytywna, Komisja Spraw 

Publicznych, Komunalnych, Oświaty i Pomocy Społecznej: opinia pozytywna. 

Prowadzący obrady otworzył dyskusję. Nie podjęto dyskusji w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. Głosowało 13 radnych, 

13 radnych było za (Tomasz Koziara nieobecny podczas głosowania). Imienny wykaz 

głosowania dotyczący przyjęcia uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 



Uchwała Nr XLVIII/388/2023 w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie 

w budżecie gminy Gręboszów środków finansowych stanowiących fundusz sołecki 

w 2024 roku została podjęta.  

(Uchwała stanowi załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu). 

f. Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie ustalenia stawki za 

1 km przebiegu pojazdu uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów 

przewozu niepełnosprawnych dzieci, młodzieży, uczniów oraz rodziców a Zdzisław 

Kogut - Zastępca Wójta przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji Stałych Rady Gminy w sprawie 

projektu uchwały: 

Komisja Rewizyjna: opinia pozytywna, Komisja Spraw Rolnictwa. Rozwoju 

Gospodarczego, Finansów i Ochrony Środowiska: opinia pozytywna, Komisja Spraw 

Publicznych, Komunalnych, Oświaty i Pomocy Społecznej: opinia pozytywna. 

Prowadzący obrady otworzył dyskusję. Nie podjęto dyskusji w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. Głosowało 13 radnych, 

13 radnych było za (Tomasz Koziara nieobecny podczas głosowania). Imienny wykaz 

głosowania dotyczący przyjęcia uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr XLVIII/389/2023 w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu 

uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu niepełnosprawnych 

dzieci, młodzieży, uczniów oraz rodziców została podjęta.  

(Uchwała stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu). 

g. Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie Wieloletniego 

Programu Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem Gminy Gręboszów na lata 2023 -

2027 a Grzegorz Skowron – Kierownik Referatu Budownictwa, Infrastruktury 

Technicznej i Gospodarki Komunalnej przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji Stałych Rady Gminy w sprawie 

projektu uchwały: 

Komisja Rewizyjna: opinia pozytywna, Komisja Spraw Rolnictwa. Rozwoju 

Gospodarczego, Finansów i Ochrony Środowiska: opinia pozytywna, Komisja Spraw 

Publicznych, Komunalnych, Oświaty i Pomocy Społecznej: opinia pozytywna. 

Prowadzący obrady otworzył dyskusję. Nie podjęto dyskusji w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. Głosowało 13 radnych, 

13 radnych było za (Tomasz Koziara nieobecny podczas głosowania). Imienny wykaz 

głosowania dotyczący przyjęcia uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 



Uchwała Nr XLVIII/390/2023 w sprawie Wieloletniego Programu Gospodarowania 

Mieszkaniowym Zasobem Gminy Gręboszów na lata 2023 - 2027 została podjęta.  

(Uchwała stanowi załącznik Nr 11 do niniejszego protokołu). 

h. Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na zawarcie umowy dzierżawy na działkę rolną mienia komunalnego Gminy Gręboszów 

a Grzegorz Skowron – Kierownik Referatu Budownictwa, Infrastruktury Technicznej 

i Gospodarki Komunalnej przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji Stałych Rady Gminy w sprawie 

projektu uchwały: 

Komisja Rewizyjna: opinia pozytywna, Komisja Spraw Rolnictwa. Rozwoju 

Gospodarczego, Finansów i Ochrony Środowiska: opinia pozytywna, Komisja Spraw 

Publicznych, Komunalnych, Oświaty i Pomocy Społecznej: opinia pozytywna. 

Prowadzący obrady otworzył dyskusję. Nie podjęto dyskusji w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. Głosowało 13 radnych, 

13 radnych było za (Tomasz Koziara nieobecny podczas głosowania). Imienny wykaz 

głosowania dotyczący przyjęcia uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr XLVIII/391/2023 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy 

dzierżawy na działkę rolną mienia komunalnego Gminy Gręboszów została podjęta.  

(Uchwała stanowi załącznik Nr 13 do niniejszego protokołu). 

i. Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na sprzedaż działki stanowiącej własność Gminy Gręboszów, położonej w obrębie 0013 

- Zapasternicze oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka nr 113 a Grzegorz Skowron 

– Kierownik Referatu Budownictwa, Infrastruktury Technicznej i Gospodarki 

Komunalnej przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji Stałych Rady Gminy w sprawie 

projektu uchwały: 

Komisja Rewizyjna: opinia pozytywna, Komisja Spraw Rolnictwa. Rozwoju 

Gospodarczego, Finansów i Ochrony Środowiska: opinia pozytywna, Komisja Spraw 

Publicznych, Komunalnych, Oświaty i Pomocy Społecznej: opinia pozytywna. 

Prowadzący obrady otworzył dyskusję. Nie podjęto dyskusji w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. Głosowało 13 radnych, 

13 radnych było za (Tomasz Koziara nieobecny podczas głosowania). Imienny wykaz 

głosowania dotyczący przyjęcia uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 



Uchwała Nr XLVIII/392/2023 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy 

dzierżawy na działkę rolną mienia komunalnego Gminy Gręboszów została podjęta.  

 (Uchwała stanowi załącznik Nr 14 do niniejszego protokołu). 

j. Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na nabycie od osoby fizycznej nieruchomości położonej w miejscowości Zapasternicze 

na rzecz Gminy Gręboszów a Grzegorz Skowron – Kierownik Referatu Budownictwa, 

Infrastruktury Technicznej i Gospodarki Komunalnej przedstawił uzasadnienie do 

projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji Stałych Rady Gminy w sprawie 

projektu uchwały: 

Komisja Rewizyjna: opinia pozytywna, Komisja Spraw Rolnictwa. Rozwoju 

Gospodarczego, Finansów i Ochrony Środowiska: opinia pozytywna, Komisja Spraw 

Publicznych, Komunalnych, Oświaty i Pomocy Społecznej: opinia pozytywna. 

Prowadzący obrady otworzył dyskusję. Nie podjęto dyskusji w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. Głosowało 13 radnych, 

13 radnych było za (Tomasz Koziara nieobecny podczas głosowania). Imienny wykaz 

głosowania dotyczący przyjęcia uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr XLVIII/393/2023 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy 

dzierżawy na działkę rolną mienia komunalnego Gminy Gręboszów została podjęta.  

 Uchwała stanowi załącznik Nr 15 do niniejszego protokołu). 

k. Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie zmiany załącznika 

do uchwały nr VIII/70/2015 Rady Gminy Gręboszów z dnia 30 grudnia 2015 r. w sprawie 

określenia szczegółowych zasad przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze 

i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych 

dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub 

całkowitego zwolnienia od opłat, jak również tryb ich pobierania a Elżbieta Ciochoń – 

Kierownik GOPS przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji Stałych Rady Gminy w sprawie 

projektu uchwały: 

Komisja Rewizyjna: opinia pozytywna, Komisja Spraw Rolnictwa. Rozwoju 

Gospodarczego, Finansów i Ochrony Środowiska: opinia pozytywna, Komisja Spraw 

Publicznych, Komunalnych, Oświaty i Pomocy Społecznej: opinia pozytywna. 

Prowadzący obrady otworzył dyskusję. Nie podjęto dyskusji w sprawie projektu uchwały. 



Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. Głosowało 13 radnych, 

13 radnych było za (Tomasz Koziara nieobecny podczas głosowania). Imienny wykaz 

głosowania dotyczący przyjęcia uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr XLVIII/394/2023 w sprawie zmiany załącznika do uchwały nr 

VIII/70/2015 Rady Gminy Gręboszów z dnia 30 grudnia 2015 r. w sprawie określenia 

szczegółowych zasad przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne 

usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób 

z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub 

całkowitego zwolnienia od opłat, jak również tryb ich pobierania została podjęta.  

 Uchwała stanowi załącznik Nr 16 do niniejszego protokołu).  

Po odbytych glosowaniach prowadzący obrady ogłosił 10 minut przerwy. 

Ad.7. 

Elżbieta Ciochoń- Kierownik GOPS przedstawiła Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu 

wspierania rodziny w Gminie Gręboszów za 2022 r. oraz potrzeby związane z realizacją 

zadań. Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że sprawozdanie to radni otrzymali 

wraz z zawiadomieniem na sesje. Kierownik GOPS na posiedzeniu wspólnym Komisji 

Stałych Rady Gminy szczegółowo zapoznała radnych z procedowanym sprawozdaniem. 

Radni nie wnieśli uwag do sprawozdania, które stanowi załącznik Nr 17 do niniejszego 

protokołu. 

Ad.8. 

Zdzisław Kogut – Zastępca Wójta przedstawił sprawozdanie z realizacji „Rocznego 

programu współpracy Gminy Gręboszów z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2022 rok”. Przewodniczący 

Rady Gminy poinformował, że sprawozdanie to radni otrzymali wraz z zawiadomieniem na 

sesje. Zastępca Wójta na posiedzeniu wspólnym Komisji Stałych Rady Gminy szczegółowo 

zapoznał radnych z procedowanym sprawozdaniem.  

Radni nie wnieśli uwag do sprawozdania, które stanowi załącznik Nr 18 do niniejszego 

protokołu. 

Ad.9. 

Wójt Gminy odpowiedział na wnioski radnych i tak: 

- odnośnie wniosku radnego Franciszka Dymona - mapkę z zaznaczonym lustra przekażemy 

kolejny raz do Zarządu Powiatu, 

- odnośnie wniosku Jana Gawła to faktycznie tworzy się dokumentacja techniczna czy 

finansowa dotycząca remontu remizy OSP Hubenice. Na razie planowane jest 



wyremontowanie posadzki na sali, gdyż są tam połamane, osiadające płytki. Są też ubytki 

w elewacji wokół budynku. Załamany jest chodnik. Do wykonania jest też instalacja 

elektryczna. Na ten moment planowany jest mały remont, aby poprawić wygląd wizualny 

tego budynku. Zobaczymy jaki będzie kosztorys. Wtedy podjęta zostanie decyzja czy 

zadanie to realizowane będzie w tym roku czy przesuniemy realizację na początek 

przyszłego roku, gdyż może wtedy uda się pozyskać jakieś większe środki finansowe.  

Jeśli chodzi o lokale wyborcze to u nas z prawdopodobnie z 4 lokali powstanie 7 lokali. 

Aktualnie czekamy na wybór Komisarza Wyborczego. Do końca kwietnia ma być znana 

osoba, która będzie pełniła ta funkcję na terenie naszej gminy. 

Jeśli zaś chodzi o nabór związany z ochroną zabytków to złożyliśmy wniosek 

o dofinansowanie prac konserwatorskich w kościele w Żelichowie. Decyzja taka została 

podjęta głównie ze względów finansowych. Myśleliśmy o budynku Świętej Anny, ale po 

konsultacji z pełnomocnikiem BGK, osobą odpowiadająca za te wnioski na terenie naszego 

województwa, okazało się, że spodziewają się, iż maksymalna kwota dofinansowania będzie 

opiewała w kwocie około 1 000 000,00 zł. na samorząd. Nawet jeśli złożylibyśmy 10 

wniosków to kwota dofinansowania będzie taka sama. Na remont budynku Świętej Anny 

w tej bryle, która jest obecnie, potrzebna jest kwota około 3 000 000,00 zł. Kolejna rzecz, to 

środki w ramach tego programu dedykowane są na budynki sakralne będące we władaniu 

parafii. My jako samorząd moglibyśmy składać wniosek, ale istnieje ryzyko, że tych 

środków dostalibyśmy mniej lub nie dostalibyśmy wcale. Gdybyśmy dostali 1 mln zł to i tak 

2 mln musielibyśmy dołożyć. W związku z tym zdecydowaliśmy się na złożenie wniosku 

na wykonanie kompleksowo remontu dachu na kościele w Żelichowie. Odciągamy remont 

budynku Świętej Anny w czasie z tego względu, że czekamy, aby pojawił się taki nabór 

z którego będziemy mogli skorzystać też i finansowo, żeby było przynajmniej 50% 

dofinansowania. 

Wiesław Wytrwał mówił, że na terenie sąsiedniej gminy ma powstać spalarnia. Czy my jako 

gmina wiemy coś na ten temat, wiemy jaki to będzie typ spalarni? Czy jako sąsiednia gmina 

jesteśmy powiadamiani w tym temacie, czy ta wiedza jest nam potrzebna? Chodzą na ten 

temat różne opinie, w niektórych miejscach rozdawane są ulotki namawiające do protestów 

przeciw tej inwestycji. 

Krzysztof Gil - Wójt Gminy wyjaśnił, że oficjalnie nic na temat nie wiemy. Posiadamy tylko 

te informacje które pojawiają się w przestrzeni publicznej. Nie jesteśmy stroną toczącego 

się postepowania. Dobrze, że jesteśmy daleko od tego problemu. Jeśli jest taka wola możemy 



wystąpić z zapytaniem w tej sprawie do gminy Olesno, ale czy udzielą nam informacji, skoro 

nie jesteśmy stroną w postępowaniu, trudno powiedzieć. 

Ad.10. 

W dyskusji udział wzięli: 

Krzysztof Gil – Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie z wykorzystania środków, które 

otrzymaliśmy jako nagrodę w ramach konkursu „Rosnąca odporność„ od Wojewody 

Małopolskiego. Były to środki finansowe za współczynnik procentowy zaszczepienia się 

populacji na terenie naszej gminy. W ramach konkursu otrzymaliśmy środki pieniężne 

w wysokości 500 000,00 zł.  

Bożena Deshko – Skarbnik Gminy poinformowała, że na stronie BIP Gminy Gręboszów 

znajduje się pozytywna z uwagą opinia składu orzekającego Kolegium Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Krakowie o prawidłowości kwoty długu oraz pozytywna opinia 

o możliwości sfinansowania deficytu przedstawionego w Uchwale budżetowej gminy 

Gręboszów na 2023 rok. Można się z tymi opiniami zapoznać.  

Edyta Dąbroś w imieniu własnym i mieszkańców dziękowała Wójtowi oraz osobie, która 

zrealizowała zadanie. Była to mała inwestycja, ale bardzo potrzebna mieszkańcom. 

Ryszard Smoła – sołtys wsi Borusowa dziękował wszystkim tym którzy przyczynili się od 

rozpoczęcia do sfinalizowania wykonania oświetlenia w Borusowej. Po wielu latach udało 

się zadanie wykonać. Mówił, że rozpoczęła się budowa obwodnicy Hubenic i Kozłowa. 

W związku z prowadzonymi pracami rolnicy mają utrudniony wjazd do pól do tzw. przerwy. 

Prosił o interwencję w tej sprawie. 

Krzysztof Gil - Wójt Gminy powiedział, że ma nadzieję, że bezawaryjnie będzie oświetlona 

część miejscowości Borusowa. To nie jest koniec jeśli chodzi o inwestycje związane 

z wykonywaniem oświetlenia ulicznego, gdyż w tym roku planowane jest wykonanie 

takiego oświetlenia w Woli Gręboszowskiej i Hubenicach przy drodze powiatowej, gdzie 

teraz jest bardzo wzmożony ruch. Problem jeśli chodzi o wjazd do pól będzie pojawiał się 

częściej. Prosił o zgłaszanie tych problemów. Będą organizowane spotkania robocze 

z wykonawcą w tym temacie. Współpraca z firmą realizująca to zadanie układa się dobrze, 

traktują nas poważnie i my też ich w ten sposób traktujemy. W związku z tym i w tych 

kwestiach na pewno się dogadamy. Odbyło się takie pierwsze zapoznawcze spotkanie 

robocze, na którym uczuliliśmy ich na sprawy związane z funkcjonowaniem naszej gminy, 

z tym że jest to gmina rolnicza i zjazdy na drogi rolnicze są bardzo ważne. Jest to duża 

inwestycja i pewnych problemów się nie uniknie. Na spotkanie z wykonawcą, które 

odbędzie się w najbliższym czasie zaprosimy Panów Radnych i Pana Sołtysa, aby mieli 



informacje z pierwszej ręki i mogli przekazać zainteresowanym stronom, to co zostało 

ustalone, w jaki sposób i w jakiej kolejności będzie realizowane. 

Po czym Katarzyna Czupryna Wiceprzewodnicząca Rady Gminy w imieniu 

Przewodniczącego Rady Gminy i Krzysztof Gil – Wójt Gminy w związku ze zbliżającymi 

się Świętami wielkanocnymi złożyli życzenia zdrowych, radosnych, spokojnych 

i rodzinnych Świąt. By znalazło się podczas nich dużo wolnego czasu na odpoczynek. 

Ad.9.  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad i wcześniejszym ich opuszczeniem przez 

Przewodniczącego Rady, Katarzyna Czupryna – Wiceprzewodnicząca Rady zamknęła 

XLVIII Zwyczajną Sesję Rady Gminy Gręboszów dziękując wszystkim za przybycie 

i udział w obradach. 

Sesja zakończyła się o godz. 1515. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokółowała:      Obradom przewodniczył: 

Bożena Landowska       Marek Mosio 


